

《单词百科:gunpowder是什么意思?gunpowder怎么发音?gunpowder的解释和用法》

英语单词gunpowder是什么意思?gunpowder怎么读?gunpowder怎么发音?简答网为您整理了gunpowder的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



gunpowder怎么读

gunpowder的读音:[npa d (r)]

gunpowder的意思

1、n.火药;有烟火药，黑色火药;中国珠茶;

gunpowder的近义词

1、explosive adj.爆炸的;易爆炸的;突增的;暴躁的;

2、powder n.粉, 粉末;粉状物质;

gunpowder的双语例句

1、The barrel of gunpowder blew up with a terrible noise.

火药桶爆炸了,发出轰然一声巨响.

2、Gunpowder, dynamite and gun cotton are explosives.

黑色火药、甘油炸药和强棉药都是炸药.

3、The Gunpowder Plot of 1605 was the most famous of the Catholic conspiracies.

1605年的火药阴谋案是最著名的天主教阴谋.

4、Gunpowder was used in China as far back as the 11 th century.

远在公元11世纪,中国已使用火药.

5、I enjoy dynamite, gunpowder, and gasoline.

我只喜欢炸药,火药,和汽油.

6、Gunpowder was introduced into Europe during the first half of the 14 th century.

在14世纪上半叶,火药传入欧洲.

7、The Chinese anticipated the European discovery of gunpowder.

中国人在欧洲人之前发明了火药.

8、This powder magazine stores a large amount of gunpowder for our army.

这个火药库存放着我军大量火药.

9、He exploded the gunpowder for fun but it caused the fire.

他爆炸火药找乐子,却造成了大火.

10、A smell of gunpowder penetrated the woods.

森林中弥漫着火药味.

11、Tests show that these fireworks are made of locally produced gunpowder.

这些炮竹经检验是由土药制成的.

12、But he like to eat, just as gunpowder full anger, directed at her.

可他像吃了火药一样,火气十足, 冲着她.

13、An Alchemists' Guild house improves the experience level of gunpowder units trained in the same settlement.

炼金行会提高城邑中火药部队的作战经验.

14、The rebels were short of gunpowder.

反叛者们缺少弹药.

15、Foreign military greatness comes from gunpowder, which was first used by the Chinese.

外国的军事威力是因火药而来,火药最初就是被中国人使用的.

16、Unless the ingredients are put together in just the right proportions, the gunpowder explodes when ignited.

如果不是按照非常适当的比例把配料拌合在一起, 点火后黑色火药就会爆炸.

17、Sulphur can be used to make gunpowder.

硫磺可以用来制造火药.

18、The barrel of gunpowder blew up with a loud noise.

火药桶轰然一响地炸得粉碎.

以上是简答网为您整理的gunpowder怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/gunpowder>